
Stanowisko Nr 4 / 2018 

z dnia 3 lipca 2018 r. 

Komisji Dialogu Obywatelskiego przy Wydziale Ochrony Środowiska UMP 

w sprawie planowania infrastruktury sportowej w mieście 

 

 

 

 

Komisja Dialogu Obywatelskiego przy Wydziale Ochrony Środowiska UMP wyraża 

zaniepokojenie z powodu planowania kolejnych inwestycji sportowych na obszarach 

zieleni miejskiej o charakterze parków lub skwerów pokrytych drzewami i krzewami 

oraz ich podrostem, powodując ich zniszczenie lub degradację. 

 

KDO wnosi o podjęcie dyskusji na forum miasta Poznania o przyszłościowych 

planach w odniesieniu do takich inwestycji w odniesieniu do problemów ochrony 

przyrody w mieście. 

 

 

 

 

 

Krzysztof Mączkowski 

przewodniczący KDO przy Wydziale Ochrony Środowiska 

 


